
Vragen van de SP aan wethouder Jaeger over Smart City 

Deze wethouder is druk aan de slag gegaan met het onderwerp Smart City. Hij was zo druk 

zelfs dat hij geen tijd heeft gehad om met de commissie in debat te gaan over dit onderwerp. 

Vanuit de krant moesten wij vernemen dat het college aan drie consortia de gelegenheid heeft 

gegeven om een plan voor de samenwerking met de gemeente over Smart City te 

ontwikkelen. Dit vinden wij een rare gang van zaken.  

Veel experts op het gebied van Smart City stellen dat de impact ervan omvangrijk zal zijn en 

dat duidelijke kaders vooraf stellen cruciaal is. Vragen zoals: welke definitie van 

persoonsgegevens zal worden gehanteerd? Wie is in het bezit van deze gegevens? Willen we 

het Hilversum breed uitrollen? En misschien de belangrijkste vraag: Wat is een Smart City en 

is dat dan wenselijk? Experts constateren namelijk dat zonder een duidelijke definitie, Smart 

City alleen wordt gebruikt als een miljoenen kostende marketingstunt. 

Daarom hebben wij de volgende vragen aan de wethouder: 

1. Waarom heeft de wethouder tot nu toe verzuimd om met een visie te komen op Smart 

City? 

2. Is de wethouder nog van plan om met een visie te komen? 

a. Zo ja: 

i. Wanneer komt die visie? 

b. Zo nee: 

i. Waarom niet? 

 


